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Activiteitenin De Dreef

Agenda April:
1 april speelgoedbeurs van 8 uur tot 
11 uur.
Op de foto met Frans Bauer van 10 uur 
tot 12 uur

5 april 1e grandioze kinderbingo 
voor kinderen van 10-14 jaar, elke 1e 
woensdag van de maand van 18.00 
uur tot 20.30 uur. Entree 2 euro.

14 april rollerdisco.

17 april mini-disco voor 
basisschooljeugd van groep 5 t/m 8 
van 19.00 uur tot 21.00 uur.

18 april country-cd middag.

22 april gehandicapten disco.

23 april klassieke muziek.
Leden gezocht voor koersbal op de 
woensdagochtend van 9.30 uur tot 
11.30 uur. Komt u eens gezellig kijken.

3 www.wijkbladcoevering.nl  Maart 2006

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Onderwijshuisvestingsplan
In het kader van het onderwijshuis-
vestingsplan is door de gemeente een 
langtermijn onderzoek gehouden naar 
de verwachte toe- of afname van het 
aantal scholieren per school. Voor de 
Coevering is de prognose dat het aantal 
kinderen in de toekomst afneemt. 
Daardoor dreigt leegstand bij de 
verschillende schoolgebouwen.

De raad
In de laatste raadsvergadering van 
de oude raad is ingestemd met het 
samenvoegen van de 3 basisscholen in 
de Coevering. In 2008, als de nieuwe 
prognoses en de nieuwe wetten over 
schoolhuisvesting bekend zijn, wordt er 
een defi nitief besluit genomen. De raad 
gaat intussen sparen om later niet voor 
verrassingen te staan

Het verleden
De verwachte leegstand is geen 
probleem van de laatste jaren. 

In 1980 kwam de werkgroep 
scholenplanning basisonderwijs 
Geldrop al met een nota waarin te 
stond dat in de oude wijken het aantal 
kinderen sterk daalde. 
In de Coevering nam het aantal kinderen 
tussen de 1 en 6 jaar nog wel toe, maar 
in verhouding tot het aantal nieuw 
gebouwde woningen niet genoeg. 
Verdeeld over de 16 basisscholen in 
Geldrop stonden er 10 lokalen leeg.

In december 1992 stond in de Wijkkrant 
het volgende te lezen:
Op 1 augustus 1993 wordt een wettelijke 
regeling van kracht die schaalvergroting 
binnen het basisonderwijs tot doel 
heeft. Scholen die op de teldatum 1 
oktober in 1993, 1994 en 1995 minder 
dan 150 leerlingen hebben, krijgen van 
het rijk geen geld meer. (momenteel is 
die zogenaamde ‘opheffi ngsnorm’ nog 
75 leerlingen). 

Lees verder op pagina 6

In de Coevering neemt het aantal kinderen geleidelijk af. De gemeente 
voorziet hierdoor in de toekomst leegstand bij de drie scholen in de Coevering. 
Daarnaast zijn de schoolgebouwen ook verouderd. Een onderzoek van de 
gemeente wijst uit dat de drie scholen het beste ondergebracht kunnen 
worden in één nieuw gebouw. Dat gebouw moet dan in de Beringstraat 
komen te staan. Een defi nitief besluit wordt pas in 2008 verwacht.

Scholen Coevering mogelijk samen
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A P O T H E E K
C O E V E R I N G

040 - 286 21 43

040 - 285 70 43

040 - 285 91 15

040 - 286 28 20

040 - 285 40 88

040 - 285 49 53

040 - 285 70 31

040 - 280 11 11

040 - 285 47 07 040 - 285 74 88

040 - 285 34 72 Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00
zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop
040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl
040 - 285 17 31

040 - 285 81 20

Cafetaria �De Coevering�
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen. Droog winkelen in ons
overdekt winkelcentrum

040 - 281 39 01

www.winkelcentrum-coevering.nl

040 - 286 71 44

Roel Hulsman
Uw groenteman, voor
al uw groente en fruit

JASAN SPORT



Nou, daar zaten we dan, met een stel 
vrijwilligers aan tafel. De ene na de 
andere had een idee over het aanstaand 
carnaval. Het is dan mei 2005. Alles 
werd genoteerd en nog eens overdacht 
en een maandje later was al snel 
duidelijk wat er stond te gebeuren, 
er zou een wagen gebouwd worden 
die minimaal de eerste prijs verdiende. 
De muren zouden sprookjesachtig 
geschilderd worden, de versieringen 
aangepast want we gingen nog 1 keer 
de Dreef op zijn kop zetten, en dan nu 
helemaal.

De maand erna werden er werkploegjes 
gemaakt, na alles nog eens in details 
te hebben doorgesproken en elke 
vrijwilliger bleef even enthousiast.
Iedereen had er zin in!! Er werd in de 
navolgende maanden stevig gewerkt, 
vaak avond na avond, maar vaak ook in 
de ochtenduren.

Alles kreeg beetje bij beetje vorm en het 

enthousiasme laaide nog meer op.
Het zag er ook schitterend uit, de 
lachsalvo’s waren van dien aard,  dat het 
de sfeer alleen nog maar verhoogde. 
Soms ging er even iets mis, maar 
dan werd er nog harder gelachen en 
werd vol goede moed weer opnieuw 
begonnen.

De tijdsdruk begon te groeien en het 
enthousiasme groeide mee.
De spanning werd groter en de 
verwachtingen waren dan ook, dat we 
met zijn allen een fantastische carnaval 
zouden hebben.

En toen kwam carnaval…. zaterdag’s 
om 8 uur in de ochtend stond een 
groepje vrijwilligers paraat om de 
carnavalswagen op te bouwen, waar 
inmiddels al uren werk inzat met het 
benodigde resultaat. Hij was fantastisch!! 
Na de optocht ging het feest in het 
omgedoopte wijkgebouw de Dreef naar 
Kasteel Drevesteijn verder.

Alle vrijwilligers paraat en de beentjes 
van de vloer, de sfeer was geweldig. 
Zo zijn we alle dagen van de carnaval 
gestart met goed uitgedachte activiteiten 
en back up van de ochtendploeg, met 
een schitterende sfeer, en heel bijzonder 
mooi Kasteel Drevestey n en met een 
fantastisch ploegje vrijwilligers vanaf 
het eerste uur.

Namens deze weg wil ik graag alle 
medewerkers aan Kasteel Drevesteijn 
en de wagenbouwers, die belangeloos 
elk uur liefdevol hebben besteed om die 
laatste carnaval in deze Dreef zo naar 
een fantastisch einde te helpen.

De sponsoren; Primera Coevering en 
Mecca uit Eindhoven, worden hartelijk 
bedankt voor hun bijdrage aan het 
Carnaval. =

Met hartelijke groet, 
Marlies Donkers
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Carnaval 2006 door de ogen van een vrijwilliger

GEG-ministries
Gods Koninkrijk

Evangelische Gemeenschap

Jan van Amstelstraat 1
5666 AG  Geldrop

Diensten: Zo. 11.30 uur. Meertalige dienst

Inl. R. Gerard en I. Gerard
Euterpestraat 7

5631 HM  Eindhoven
Tel: 040-2375222

e-mail: globalgenerationmin@myway.org
Url: www.globalgenerationministries.org

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Op dit moment omvat Auto Maas 
Tankstations negen locaties, de meeste 
hiervan zijn in eigendom. De anderen 
zijn gehuurd. Niet alle pompen 
schenken benzine van BP. Er wordt 
gebruik gemaakt van vijf formules, BP, 
Shell, Esso, Texaco en de eigen Auto 
Maas formule. Hierdoor is Auto Maas 
niet afhankelijk van één leverancier. 
Roel denkt nog aan een tiende station, 
een mooi rond getal. Intussen werken er 
57 mensen bij Auto Maas Tankstations. 
Nu twee jaar, nadat zijn vader met 
pensioen is gegaan, heeft Roel de 
interne organisatie goed op orde. Om 
zijn vader enigszins te vervangen is er 
nu een adjunct-directeur in de directie 
bijgekomen. Samen kunnen ze de taken 
goed verdelen vanuit het hoofdkantoor 
in Geldrop.

Zijn studie bedrijfseconomie komt nu 
goed van pas. Alles wordt nauwgezet 
in de PC gezet. Wel wordt zo nu en 
dan een oogje op de Olympische 
Winterspelen geworpen, die via het 
Internet prima te volgen zijn. Nadat de 
spelen zijn weggeklikt, wordt zijn passie 
zichtbaar: een mooie Porche 911. En 
nee, hij krijgt de benzine niet gratis. 

Veiligheid
De laatste tijd is het tankstation aan de 
Bosrand een aantal keren overvallen. 
Niet dat er veel te halen valt. De 
medewerkers hebben de opdracht 
om biljetten direct in een kluisje te 
stoppen. Maar elke overval heeft een 
grote impact op de medewerkers, 
het geeft een onveilig gevoel. Er zijn 
procedures afgesproken, de eigen 
veiligheid gaat voor. Ook zijn er camera’s 
bijgehangen. Om inbraken tegen te 
gaan zijn er rolluiken aangebracht en 
zijn de geldautomaten in de wascabines 
vervangen door muntautomaten.

LPG
Tijdens het politiek debat van 21 
november 2003 was de  LPG tank inzet 
van een pittige discussie. Door nieuwe 
normen moeten alle LPG stations uit 
de wijken verdwijnen. Ook voor de 
LPG van Auto Maas was geen plaats 
meer, omdat er dan niet gebouwd kan 
worden aan de uitbreiding van het 
winkelcentrum. De LPG tank ligt te dicht 
bij de nieuwbouw. Tussen de gemeente 
en Auto Maas werd uitgebreid 
onderhandeld over de afkoopsom en 
het tijdstip van sluiting. Eind februari 

was het dan zover. De gehele installatie 
werd ontmanteld. Volgens Roel is 
het goed, dat het Winkelcentrum 
gerenoveerd wordt. Die extra impuls is 
nodig, het is belangrijk voor de wijk.

Roel Maas vindt het jammer, dat de 
LPG opgeheven moet worden. Hij zal 
de vaste klanten gaan missen. Toen 
hij 5 jaar geleden het tankstation 
verbouwde, was dat met het idee om 
ook in de toekomst een totaal-concept 
te kunnen aanbieden. Maar al snel 
volgde de discussie over de sanering. 
Roel Maas weet nog niet, wat hij met 
de vrijgekomen ruimte gaat doen, in 
ieder geval wordt de plaats, waar nu de 
LPG-tank ligt, bestraat. Er komen geen 
extra brandstof-zuilen bij. De vier, die 
overblijven, voldoen op dit moment.

Foto’s
Op www.wijkbladcoevering.nl kunt 
u de foto’s van het verwijderen van 
de LPG-tank bekijken. Kijk hiervoor 
bij fotoalbum Coevering bij het kopje 
revitalisering Winkelcentrum.=

Rob Biesters

Zijn vader was een succesvol zakenman. Vanuit een autobedrijf met tankstation is het goedlopende bedrijf Auto Maas 
Tankstations ontstaan. Zeven jaar geleden werd zoon Roel gevraagd om fulltime in het bedrijf mee te werken. Op dat 
moment had Auto Maas twee tankstations, een derde tankstation werd net aangekocht. Er werd direct een vijfjarenplan 
opgezet. Na die periode zou vader met pensioen gaan en zoon het helemaal overnemen. Dat moment was in 2004. Nu 
ruim twee jaar later heeft het Wijkblad een interview met een succesvolle zakenman; zo vader zo zoon.

Zo vader zo zoon

Nieuwe Dreef 
in één dag
Terwijl de bouwers ruim een half jaar 
doen over de nieuwe Dreef, deed 
de Dreef dit zelf in 2 uur. De wagen 
was ‘s ochtends nog helemaal leeg. 
Maar een paar uur later stond er 
een echt kunstwerk voor de optocht 
klaar. Het was de eerste wagen van 
de Dreef. En deze smaakt naar meer.

Bijna 1000 carnavalsfoto’s zijn er tijdens 
het afgelopen carnaval geschoten. Het 
was beregezellig tijdens het laatste 
carnaval op de oude locatie. De zaal was 
prachtig versierd met sprookjesfiguren. 
Uren tijd hebben de vrijwilligers van de 
Dreef er in gestoken. Niet voor niets, 
want de zaal was sprookjesachtig. 

Volgend jaar het eerste carnaval op de 
nieuwe locatie. 

Dan mag er vast niet geschilderd 
worden op de mooie witte muren. Maar 
het carnavalteam zal wel weer iets leuks 
verzinnen. 

De speciale carnavalswebsite 
kunt u nog steeds bekijken via 
www.wijkbladcoevering.nl Foto’s kunt u 
bij bestellen bij onze hoffotograaf Foto 
Cor. =
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Kledingverkoop.
Binnenkort is het weer zover! Dan 
wordt de voorjaarsbeurs voor dames- 
en kinderkleding “Zo goed als Nieuw” 
weer gehouden. Voor veel mensen 
inmiddels een begrip. Vooral door de 
manier waarop wij ons onderscheiden 
van andere beurzen: kwalitatief 
goede en modieuze (merk)kleding, 
van maximaal twee seizoenen oud.
 
Het kan heel interessant zijn om via 
deze beurs je gedragen kleding te 
verkopen. 75% van de opbrengst is 
namelijk voor de verkoper. Wat voor 
de een te groot, te klein of de bekende 
miskoop is, kan voor de ander een 
leuk nieuw kledingstuk zijn. En dit 
voor een aantrekkelijke prijs.

De dameskledingbeurs wordt 
gehouden op woensdag 29 maart 
van 20.00-22.00 uur. Voorafgaand 
presenteren wij een modeshow 
van modieuze second-hand 
dameskleding. Deze begint om 19.30 
uur. Alle verkoop vindt plaats in Café-
zaal “De Herberg”, Hoog Geldrop 129 
te Geldrop. Laat deze kans niet lopen 
om jezelf voor weinig geld in het “Zo 
goed als Nieuw” te steken. U kunt 
mailen naar:
www.dameskledingbeursgeldrop.com 
of bel Ans: 2859068. =

Huur ook eens een DVD in onze STER videotheek!

Deze is nieuw gevestigd in de BP shop.

BP de Coevering - W.C. Coevering 1 - 5665 GA Geldrop - 040 285 7692

U krijgt een progr. 5 waskaartje tegen inlevering van deze advertentie,
nadat u 30 liter heeft getankt. (geldig t/m 31 mrt 05)

+

TANK VOORTAAN
MET 5 CT KORTING

GRATIS
Autowassen in de beste carwash!



Merijn van Wanroij, 
15 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.
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Blazen

Een Hollander en een Belg krijgen een 
auto ongeluk.
Ze stappen allebei uit en kijken naar 
hun auto.
De Belg ziet gewoon wat lakschade, 
maar de Hollander heeft een grote deuk 
in zijn auto. Ze stappen op elkaar af en 
de Belg zegt tegen de Hollander: “Weet 
je hoe je die deuk eruit krijgt?” 
“Nee” zegt de Hollander. ”Je moet in je 
uitlaat blazen zegt de Belg.” Zo gezegd 
zo gedaan en die Hollander begint te 
blazen. De Belg maakt zich vlug uit de 
voeten.
Na een tijdje stopt er een politieagent 
(ook een domme Hollander) en vraagt 
aan de andere Hollander: “Waarom 
zit je in je uitlaat te blazen?” Zegt 
die Hollander: “om die deuk eruit te 
krijgen!” Zegt de politieagent: “Die zul 
je er zo nooit uitkrijgen, je ramen staan 
nog open !”

Vroeger was mijn vriendin altijd erg 
boos als ik over de bril plastte.

Nu niet meer.

Ze heeft nu lenzen.

Computer

Een man klaagt tegen zijn vriend: “Mijn 
elleboog doet pijn, ik denk dat ik maar 
eens naar de dokter moet.”
Zijn vriend antwoordt: “Nee, dat hoeft 
niet. In de supermarkt staat nu een 
computer die sneller en goedkoper een 
diagnose kan stellen! Je plaatst gewoon 
een urinestaal in die computer en deze 
vertelt je onmiddellijk wat er met je aan 
de hand is en hoe je het kunt verhelpen. 
En dat voor slechts 1 euro.”
De man denkt: “Hierbij heb ik niets te 
verliezen,” en vult een potje met urine 
en gaat naar de supermarkt. 

Bij de computer aangekomen giet hij 
zijn urinestaal erin en doet 1 euro in 
de gleuf. Hierop maakt de computer 
een piepend geluid, en er gaan wat 
lichtjes flikkeren. Na een poosje schuift 
er een smal strookje papier uit met 
het volgende opschrift: “Je hebt een 
tenniselleboog. Hou je arm enkele 
dagen warm en vermijd zwaar werk. 
Na enkele weken zal de pijn verdwenen 
zijn.”
Later op de avond denkt hij hier over 
na en vraagt zich af of dit toestel niet te 
misleiden zou zijn. De volgende ochtend 
vult hij een potje met wat afwaswater en 
doet daar wat uitwerpselen van de hond 
bij. Daar voegt hij een urinestaal van 
zijn vrouw, en één van zijn dochter aan 
toe. Deze cocktail brengt hij gniffelend 
naar de computer en giet het erin. Hij 
stopt weer een euro in het apparaat, 
en wacht ongeduldig op het resultaat. 
De computer maakt hetzelfde geluid. 
Opnieuw gaan de lichtjes flikkeren, en 
komt er een briefje uit met het opschrift: 
“Uw leidingwater bevat teveel kalk. 
Koop een wasverzachter. Uw hond 
heeft wormen. Geef hem vitamines. 
Uw dochter is aan de drugs. Help haar 
met een ontwenningskuur. Uw vrouw is 
zwanger en u bent niet de vader. Zorg 
voor een goede advocaat. En als u niet 
stopt met computeren dan raakt u nooit 
van die tenniselleboog af!”

Dennis’

Moppentrommel

jeugd rubriek

Sugababes & Superdudes

Sugababes & Superdudes is een site voor 
tieners. De site staat ook wel bekend als 
SBSD. Je kunt op deze sites een profiel 
maken met bijvoorbeeld je eigen foto’s 
erop, dingen die je hebt meegemaakt 
en persoonlijke meningen geven. Dit 
laatste kan op bijvoorbeeld de forums. 
Dat is een plek op de site waarin je je 
mening kan geven over ontzettend 
veel onderwerpen. Aangezien ik een 
colum schrijf vind ik dat natuurlijk wel 
interessant. Er zijn zoveel onderwerpen 
waarover mijn leeftijdsgenoten een 
mening hebben. Bijvoorbeeld over Idols 
3, actueel nieuws, games, films en zelfs 
geloof en religie. 

Ondertussen kun je ook chatten met 
leeftijdsgenoten, maar dat vind ik 
zelf niet zo super. Ik vind de forums 
namelijk veel leuker. Ik heb zelf ook al 
enkele forums geopend om meningen 
te weten te komen van anderen. Dat 
vind ik best interessant en leerzaam. 
En wie weet krijg ik hierdoor ook meer 
inspiratie voor leuke onderwerpen om 
mijn mening over te geven. =

Vervolg voorpagina:

Dit betekent dat 3 van de 4 basisscholen 
in de gevarenzone zitten.Overigens 
geldt dit niet voor het Anker (280 
leerlingen). Maar in de Coevering zitten 
de openbare basisschool De Hoeksteen 
aan de John Davisstraat (50 leerlingen), 
de nutsschool De Bolster aan de 
Mackenziestraat (140 leerlingen) en 
de basisschool De Ark aan de Willem 
Barentsweg (140 leerlingen) wel op de 
wip. De besturen van De Hoeksteen en 
De Bolster onderzoeken daarom sinds 
juli de mogelijkheid van een fusie. 
Voor andere Geldropse basisscholen 
liggen er aanbevelingen van de 
Werkgroep. Vóór 30 november moeten 
de meningen van schoolteams en 
medezeggenschapsraden bekend zijn, 
waarna beslissingen kunnen worden 
voorbereid.

Mei 1993:
Maar de tijden veranderen en de 
ontwikkelingen van de laatste jaren 
leidden ertoe dat er diverse fusies 
plaatsvonden. In 1993 zijn ‘De Bolster’ 
en ‘De Hoeksteen’ samen gegaan in de 
nieuwe Nutsschool ‘De Regenboog’ 
De school is gehuisvest in het mooie 
gebouw gelegen in de John Davisstraat 
en natuurlijk herkenbaar aan de vele 
regenbogen op de fraai versierde 
muren. De school heeft acht leslokalen, 
een speelzaal voor de kleuters die 
gegroepeerd liggen om een prachtige 
hal, een ontmoetingsplaats.

In december 2001 is het oude gebouw 
van de Bolster gesloopt. Het was tussen 
1993 en 2001 gebruikt door de stichting 
’t Ros Beijaard. =
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De grote 
metamorfose
De winkel van Rob Gelsing heeft een 
grote metamorfose ondergaan. Van 
een donkere inrichting is de winkel 
omgevormd naar een modern en licht 
interieur. Sinds Rob in de winkel staat, 
is er eigenlijk nooit veel veranderd. 
Maar na jaren van voorbereiding is 
in de carnavalsweek de zaak grondig 
afgebroken en weer opnieuw 
opgebouwd. Nu is het nog wachten 
op de nieuwe toonbank. Dan kan begin 
april de zaak officieel worden geopend. 

Als u benieuwd bent naar de foto’s van 
de verbouwing, dan kunt u die bekijken 
op www.wijkbladcoevering.nl. Kijk bij 
Fotoalbum Coevering onder het kopje 
winkelcentrum. =

Binnen het bestaande bestuur en groep 
vrijwilligers is de wens te kennen gege-
ven om meerdere activiteiten te gaan 
ondernemen in de regio Geldrop-Mier-
lo. Het bestuur en een geselecteerde 
groep vrijwilligers hebben in enkele bij-
eenkomsten overleg gepleegd wat de 
mogelijkheden en wensen zouden kun-
nen zijn. We hebben allerlei activiteiten 
bedacht, waaraan velen van u zouden 
kunnen deelnemen. Ongeacht leeftijd, 
valide of invalide, man of vrouw, jong 
of ouder, iedereen is van harte welkom. 
Wij realiseren ons terdege, dat voor alle 
in uitvoering te brengen activiteiten een 
gedegen voorbereiding, voldoende vrij-
willigers en zeker genoeg deelnemers/
deelneemsters zullen moeten zijn.

Om een reeks van publicaties te openen 
lijkt het ons zinvol om eerst globaal uit te 
leggen wat de doelstelling is vanuit de 
landelijke organisatie.

De belofte van het Nederlandse 
Rode Kruis:
Wij bieden concrete hulp aan mensen, 
die dat nodig hebben op plekken, waar 
het nodig is. Wereldwijd en om de hoek. 

Mensen in nood rekenen op ons en kun-
nen op ons rekenen. Want wij zijn er, 
overal en altijd, en helpen iedereen. 
Zonder onderscheid, onvoorwaarde-
lijk. Wij hebben een diep respect voor 
de medemensen, een groot besef van 
menselijke waardigheid. We geloven in 
de kracht van vereniging en voelen ons 
samen geroepen om de kwetsbaren en 
zwakkeren in de samenleving te helpen. 
Omdat we vinden, dat iedereen er recht 
op heeft om hulp te krijgen daar, waar 
het nodig is. Daarom is ons enige be-
lang het geven van hulp aan kwetsbare 
mensen en slachtoffers ongeacht aan 
welke zijde ze staan of tot welke partij 
ze behoren. We maken deel uit van de 
Internationale Rode Kruis en Rode Halve 
Maan beweging, die overal ter wereld 
handelt volgens dezelfde zeven grond-
beginselen: Menslievendheid, Onpartij-
digheid, Neutraliteit, Onafhankelijkheid, 
Vrijwilligheid, Eenheid en Algemeen-
heid. Deze grondbeginselen vormen 
het fundament van ons handelen.

Voor informatie: 
j.verhoeven88@chello.nl
Hans Verhoeven tel.040-2867104 =

Het Nederlandse Rode Kruis 
(afdeling Geldrop-Mierlo) 
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Voorbereidingen 
verbouwing 
winkelcentrum 
gestart
Het kan u niet ontgaan zijn dat de 
voorbereidingen voor de verbouwing 
van het winkelcentrum gestart zijn. 
De parkeerplaats bij Albert Heijn 
is gesloten en omgetoverd tot een 
grote zandbak. Deze weken worden 
kabels en leidingen verplaatst.

Intussen is ook de LPG voorziening 
van BP Maas gesaneerd. Van deze 
activiteiten kunt u de foto’s bekijken op 
onze website www.wijkbladcoevering.nl
Kijk bij fotoalbum Coevering. =
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Mazzel 
Kinderkleding
Het was druk in de pas geopende 
kinderkleding winkel van Harry en 
Marie-Louise Bogers. Zo maar even 
binnenlopen voor een interview bleek 
niet zo handig. Daarom na sluitingstijd 
een nieuwe poging. 

De eerste 3 dagen zijn veelbelovend. De 
klanten waren erg positief, en het was 
druk in de gezellige winkel. Het is voor 
Harry en Marie-Louise hun eerste winkel. 
Ze hebben een ruime ervaring op de 
markt in o.a. fruit en speelgoedauto’s. 
Volgens Harry maakt het niet uit of je 
in een winkel of op de markt staat; je 
komt overal mensen tegen. En voor 
alle mensen staat de deur open. Zelfs 
om alleen een kopje koffie te komen 
drinken. De oude winkel van Sanders 
was precies, wat ze zochten als start van 
hun kinderkledingwinkel.

Wat is Mazzel kinderkleding.
Trendy kleding voor een lage prijs: 
niet goed?, geld terug. Dat is Mazzel 
kinderkleding. Iedere week is er nieuwe 
kleding. De kinderen krijgen een leuke 
verrassing en voor de ouders staat de 
koffie en thee klaar. U kunt terecht 
voor de maten 92 tot 176. Dat is voor 
kinderen van een paar maanden tot 
een jaar of 16. Mazzel kinderkleding is 
een franchise formule met 5 vestigingen 
in Brabant. Het is een laagdrempelige 
formule met leuke en betaalbare 
kinderkleding.

Acties
Als u in de maand maart voor 50 euro 
aan kleding koopt, krijgt u gratis een 
WK-stoel. Ook kunt u een foto van 
uw kleine (met Mazzelkleding) naar 
info@mazzelkids.nl sturen. U maakt 
dan kans op een leuke prijs. Voor 
meer informatie kunt u kijken op 
www.mazzelkids.nl. =

Rectificatie
In het vorige wijkblad hebben 
we per ongeluk de verkeerde 
advertentie van het CDA 
geplaatst. Tot 13 maart was Frits 
Crooijmans de fractievoorzitter 
van het CDA. Vanaf die datum 
is Joke Wagter de nieuwe 
fractievoorzitter geworden.
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TOEGEVOEGDE WAARDE  ’n  en  IN …  PLUS.
De discussie over Diftar trok ons naar 
Mierlo. Hoe heeft men het daar destijds 
opgelost? Men ervaart daar minder 
zwerfvuil. Wat kunnen we daarvan 
leren?
De gemeenteraad van Mierlo ging al-
leen akkoord met de invoering van ge-
scheiden afval ophalen, als er een goed 
alternatief kwam voor de burger. Een 
plek waar men blik, drinkkartons, plastic 
flessen en batterijen kwijt kon. 
In goed overleg met Hans van Aerle, 
eigenaar van de supermarkt PLUS, werd 
een ruimte ingericht in zijn bedrijf. Hij 
zag als geen ander het voordeel van de 
toegevoegde waarde. 

Kruideniers familie
Hans (37) komt uit een echte kruide-
niersfamilie. Zijn opa Pietje Prick was 
er destijds al mee begonnen in Beek 
en Donk. Vervolgens ging de zaak over 
van dochter op kleinzoon. Even werd de 
naam van Prick nog meegenomen naar 
Mierlo. Maar al snel zag de familie de 
voordelen van samenwerking met 

behoud van eigen verantwoordelijk-
heid. Eigen baas blijven. 
Via een paar andere namen kwam de 
groep PLUS in beeld. 
Er zijn nu 220 collega-zaken in Neder-
land. Allemaal eigen ondernemers die 
hun eigen gezicht kunnen geven aan 
hun bedrijf.

PLUS betekent voor Hans van Aerle 
samen inkopen en van elkaar leren. Hij 
is de baas en kan alles zelf beslissen. 
Vandaar een Retourette in de zaak. Op 
een keurige manier kan de bezoekende 
klant zijn plastic flessen en blik etc. in-
leveren. In een groot frontpaneel (zie 
foto) zijn keuze gaten uitgespaard voor 
de in te leveren goederen. Daarachter 
worden ze opgevangen in grote zakken 
die, als ze vol zijn, door het personeel 
worden  opgestapeld. Iedere dag komt 
de gemeente deze ophalen. 160 grote 
zakken per week. Tonnen aan gewicht 
per jaar.
Het kost hem per week 50 man/vrouw 
uren, die niet door de gemeente 

worden betaald. 
Maar hij heeft het er voor over omdat 
hij door de Retourette extra mensen in 
de zaak krijgt. Dit is De TOEGEVOEGDE 
WAARDE voor zijn bedrijf. En dat het 
goed gaat blijkt wel uit het feit dat hij 
interesse heeft getoond om een zaak te 
starten in Winkelcentrum  De Coevering. 
Wie weet kan iedereen in de Geldrop 
binnen niet al te lange tijd profiteren 
van een man met een vooruitziende 
blik. Het is hem van harte gegund.

p.s. Misschien iets voor de gemeente om 
over na te denken. =

Harry Lefferts
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IVN 
tentoonstelling 
“Uit op Buit”.
Vanaf zondag 5 maart is de 
tentoonstelling “Uit op Buit” weer te 
bezichtigen in “de Paardestal” in het 
kasteelpark van Geldrop. Je kunt hier 
zien, wie op wie jaagt in de natuur, van 
zoogdieren tot insecten.

Wij zijn iedere zondagmiddag geopend 
van 14.00 tot 17.00 uur, i.v.m. de 
restauratie van de gebouwen, dit keer 
niet tot eind november, zullen we 
waarschijnlijk eerder moeten sluiten.

Wie weet tot ziens in “de Paardestal”.

Ria van Asch

Voor foto’s en 
gebeurtenissen in 
de wijk: surf naar 

www.wijkbladcoevering.nl
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Op de foto met 
Frans Bauer
Komende zaterdag (01-04-2006) 
bent u tussen 10.00 uur en 12.00 uur 
van harte welkom in de Dreef om op de 
foto te gaan met Frans Bauer. Frans 
Bauer geeft diezelfde dag een concert 
in Eindhoven en is voor korte duur te 
gast in de Dreef. Onze fotograaf Foto 
Cor maakt een mooie foto van u met 
Frans Bauer. De foto kunt u bestellen 
voor 1 euro. Mis deze unieke kans niet.

Eostre wordt gevierd op de lente-equi-
nox rond 21 maart. Dan zijn dag en 
nacht even lang. Volgens het oude 
geloof wordt dan de Hulstkoning her-
boren en Eostre – de lentekoningin - ver-
schijnt tussen de takken als toonbeeld 
van de vruchtbaarheid om het Eostre 
ei te overhandigen. Vogels nestelen in 
de struiken en hagen. Haar symbool is 
het konijn – haas – vanwege de vorm 
die je kunt zien in de – volle - maan. 
Gekleurde eieren werden dan ook als 
geluksbrenger weggegeven. De kleuren 
staan voor de vele gekleurde bloemen 
in de lente. De mensen bakten speciale 
ronde broden met het zonnekruis om 
de terugkeer van het licht te vieren. Dit 
kruis is gelijkbenig en heeft niets te ma-
ken met het Christelijke kruis. Kijk naar 
het Ierse kruis. De cirkel eromheen staat 
voor ‘heelheid’; het ronde brood.

Het Engelse Easter, het Duitse Ôstern is 
de oude benaming gebleven. 
Pasen wordt berekend aan de hand van 
de eerste volle maan na de lente-equi-
nox! Dit is variabel van 22 maart tot 25 
april. In vroegere tijden werd door de 
christelijke kerk bepaald, dat Pasen altijd 
op een zondag moest vallen, zodat er 
geen vaste datum voor bepaald kan 
worden. Omdat de maan een cyclus 
heeft van 28 dagen en dus niet precies 
op een vaste datum in de lente volle 
maan is.

Wat is gebleven na de inlijving van 
het Eostre feest door het christelijk 
geloof zijn de Haas, de eieren en 
de (hulst)takken. De hulsttakken zijn 
vervangen door gezegende buxustak-
ken, die ook altijd groen zijn. Dit heeft 

niets te maken in feite met wat het 
Christelijke feest Pasen inhoudt. De 
verrijzenis van Christus kun je ook zien 
als de verrijzenis van de natuur voor 
het nieuwe groei-jaar. De boeren laten 
ook de bewerkte landerijen voor een 
goede oogst zegenen. Tegenwoordig 
is het ‘heidense aspect’ algemeen ge-
accepteerd en zie je in de kerk ook het 
‘heidens’ gebruik terug.

Maar wás het zo verkeerd wat de ‘ou-
den’ deden? Zij smeekten een voorspoe-
dige oogst af om voldoende te eten te 
hebben. Toen en nu ook is dat afhan-
kelijk van Moeder Natuur. De Eikkoning 
– winter - vertrekt en de Hulstkoning 
– zomer - komt. Met Samhain  - 31 okto-
ber - is het andersom.
Kijk naar de ontwikkelingslanden. Zij 
hebben ook de oude en nieuwe gebrui-
ken geïntegreerd. Wij vinden het prach-
tig. Voor hen is het een eerbetoon aan 
hun voorouders en de natuur. =

Irma Lemette

Het zesde zintuig

Deze vrouw...is uw man!
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Voor foto’s van 
evenementen of 

gebeurtenissen kijk op 
www.wijkbladcoevering.nl
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Geheel onverwachts mocht Bert 
van Leijsen de duurzaamheidprijs 
particulieren in ontvangst nemen. Hij 
was niet op de hoogte dat het IVN hem 
genomineerd had. Volgens het IVN 
vergroot het opruimen van zwerfvuil de 
duurzaamheid van de natuur. Daarbij 
dient het opruimen van zwerfvuil als 
voorbeeldfunctie. Volgens Wethouder 
Sommer, die de prijs namens de 
gemeente mocht overhandigen, weet 
Bert van Leijsen steeds meer vrijwilligers 
te betrekken bij het opruimen van 
zwerfvuil. Natuurlijk is hij ook zelf 
zeer actief tijdens het opruimen van 
zwerfvuil. Eén keer per jaar wordt er in 
de Coevering een gemeenschappelijke 
zwerfvuilopruimactie georganiseerd. 
Bij deze actie zijn ook de verschillende 
wijkverenigingen in de Coevering 
en de gemeente betrokken.

Bert van Leijsen is al begonnen met het 
opruimen van zwerfvuil toen hij nog 
wethouder was. Regelmatig liep hij 
langs de Rielsedijk om te kijken hoeveel 
zwerfvuil daar lag. Door zelf het vuil op 
te ruimen kreeg hij goed zicht op de 
hoeveelheid werk dat hier mee gemoeid 
is. Toen gemeente ambtenaar Dorus van 
den Boom met pensioen ging sloot deze 
zich bij van Leijsen aan. 

Intussen bestaat de groep uit 8 man. 

Het werk van deze groep vrijwilligers 
sluit goed aan bij die van de 
gemeentewerkers. Terwijl de gemeente 
zich voornamelijk concentreert op de 
grasvelden en de plantsoenen, zorgt 
van Leijsen er voor dat alle bermen 
worden schoongemaakt. Alles gaat in 
goed overleg met de gemeente, die 
zorgt voor het ophalen van de zakken 
zwerfvuil.

Eén keer per jaar worden 
wijkverenigingen gevraagd om mee te 
helpen om het zwerfvuil in hun wijk 
op te ruimen. In de Coevering doen 
de verenigingen Coevering 50 en ’t 
Goor / Coevering West mee. Hierdoor 
wordt al het zwerfvuil aan de zuid- en 
de zuidwestkant van de Coevering 
opgeruimd. De beide verenigingen 
hadden dit de afgelopen jaren zelf ook 
al gedaan. Bij iedere actie bleek dat er 
veel zwerfvuil in de wijk te vinden is.

Na jaren van ervaring weet van Leijsen 
precies wat hij aantreft langs de 
doorgaande wegen. De Gijzenrooiseweg 
is berucht om de vele bierblikjes, de 
Nuenenseweg om de koffiebekertjes 
rond de bedrijventerreinen. Op de 

Mierloseweg ligt weer veel afval 
van scholieren. Daarom zijn bij het 
Strabrecht College een aantal posters 
opgehangen. Ook wil van Leijsen meer 
in contact komen met de scholen. Hij 
wil de scholieren duidelijk maken dat 
afval niet op de grond, maar in de 
vuilnisbak hoort. Tweedejaars van het 
Strabrecht College hebben in juni 2005 
in het kader van het project “Zwerf je 
mee” een zwerfvuil-opruimactie rondom 
de school gehouden. Naast opruimen 
hebben ze ook bijgehouden wat er 
gevonden was. Dat werd vervolgens in 
de les besproken.

Van Leijsen zou het schoonmaakgebied 
graag verder uitbreiden, met bijv. de 
route langs het Eindhovens kanaal. 
Maar ook het gebied rondom het 
winkelcentrum kan best een regelmatige 
schoonmaakbeurt gebruiken. 
Vrijwilligers zijn dan ook van harte 
welkom. Mocht u interesse hebben om 
eenmaal per maand mee te helpen om 
het zwerfvuil in Geldrop op te ruimen, 
dan kunt u contact opnemen met Bert 
van Leijsen. 040-2868951.=

Rob Biesters��������������������������������������������
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Duurzaamheidprijs voor van Leijsen
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Pieter Nuyts werd in 1598 in het 
Zeeuwse Middelburg geboren. Zijn 
ouders Laurens en Elisabeth waren in de 
textielhandel werkzaam. Op vijftienjarige 
leeftijd startte Pieter met een opleiding 
in de Klassieke Talen(Grieks & Latijn), 
Bijbelleer, en Recht aan de Universiteit 
van Leiden. Na zijn studie keerde hij 
terug naar Middelburg waar hij in de 
textielzaak van zijn ouders ging werken. 
De winst die Pieter hiermee vergaarde 
investeerde hij in het kopen van land, 
en in de drooglegging van polders. 

Toch wilde Pieter wat anders. Hij wilde 
wat meer van de wereld zien en dan 
speciaal het Verre Oosten. Om die 
reden besloot hij bij de Verenigde Oost-
Indische Compagnie(VOC) te gaan. 
Deze VOC, waarin de belangrijkste  
kooplieden van de toenmalige Republiek 
der Zeven Provinciën waren verenigd, 
had het handelsmonopolie op Oost-
Indië. Zijn universitaire opleiding en de 
praktische ervaring, die hij geërfd had 
van zijn vader, zorgden ervoor dat hij al 
snel promotie maakte binnen de VOC.  
In gezelschap van zijn zoon Laurens 
vertrok Pieter Nuyts in 1626 met het 
schip ‘t Gulden Seepaert vanuit de 
haven van Vlissingen. Het reisdoel was 
Oost-Indië.
Na Kaap de Goede Hoop (het zuidelijkste 
puntje van Afrika) gepasseerd te 
hebben, zorgde de wind ervoor dat 
‘t Gulden Seepaert zuidelijk van de 
oorspronkelijke route kwam te varen. 

Als gevolg daarvan belandde het schip 
uiteindelijk bij de zuidelijke punt van 
Australië. Het land daar werd genoemd 
naar de langste persoon op het schip en 
dat was Pieter Nuyts. 
En dus werd de naam Pieter Nuyts 
Land.

Pieter werd door de VOC beloond met 
de functie van ambassadeur in Japan. 
Hij slaagde er echter niet in om de relatie 
tussen de handelscompagnie en Japan 
te verbeteren. Dat was mede te danken 
aan zijn onbeholpen houding ten 
aanzien van de Japanse gebruiken. Ook 
zijn volgende functie als gouverneur van 
Formosa, het latere Taiwan, was geen 
succes. Pieter was geen gemakkelijke 
persoon in de omgang. 

Zijn eeuwige geklaag en zijn arrogante 
gedrag leidden vaak tot conflicten. 
Bovendien had hij meer oog voor zijn 
eigen financiële belangen dan voor 
die van de VOC. Hierdoor ontstonden 
schulden bij de compagnie waarvoor 
hij na terugkomst in eigen land een 
regeling wist te treffen. 
Het verging Pieter Nuyts hierna goed in 
zijn Zeeuwse woonplaats Hulst. Rondom 
deze plaats bezat hij namelijk veel grond. 
Hij zou dan ook burgemeester van deze 
plaats worden. Desondanks bleef hij tot 
zijn dood in 1655 betrokken bij ruzies 
en financieel mismanagement. =

Peter Coolen  

Herkomst straatnamen 
Coevering: Pieter Nuyts
Abel Tasman is bekend van zijn ontdekkingsreis naar Australië en Nieuw-Zeeland. Maar ook vanwege het feit dat hij 
als eerste rond het toen nog onbekende land Australië voer. Toch was er een andere Nederlander die daar al eerder 
was geweest. Zijn naam: Pieter Nuyts.
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PERSBERICHT
Mensen in nood
De landelijke voorjaarsacties van 
de Kledingactie mensen in Nood 
zijn weer gestart. Ook in uw 
gemeente vind een inzameling 
plaats. U kunt nog goede, nog 
draagbare kleding, schoeisel, 
huishoudtextiel en dekens in 
gesloten plastic zakken afgeven bij 
De Dreef op zaterdag 8 april tussen 
10.00 uur en 12.00 uur.



Tijdens de raadsvergadering werd de 
discussie van de commissie Openbare 
Werken nog eens overgedaan. Ook 
nu waren alle partijen voor het 
aanpassen van de verkeerssluizen. 
Dorpspartij Mierlo wilde liefst de 
maatregelen terugdraaien. Het CDA 
steunde het voorstel van het College, 
maar fractievoorzitter Crooijmans 
wilde liever de huidige doorgangen 
breder maken. Dat lost volgens hem 
alle problemen op. Maar dat was 
een persoonlijk standpunt, dat niet 
gedragen werd door de CDA fractie.

Procedure
Geldrops Belang sprak haar 
verontwaardiging uit over de gehele 
procedure. Van den Eijnden gaf aan, 
dat de bewoners van het Oranjeveld 
in een zeer vroeg stadium al hadden 
geklaagd over de gevaarlijke 
situatie die was ontstaan. Toch is 
de gemeente doorgegaan met de 
aanleg van overige sluizen. Volgens 
Verenigd Geldrop Mierlo is tijdens de 
inspraakprocedure niet de juiste info 
naar de wijkverenigingen gestuurd. 
Dorpspartij Mierlo ziet veel fout gaan 
in de aanleg van dit soort maatregelen. 
De PvdA/Groen Links sprak van een 
spectaculaire commissievergadering 
Openbare Werken. 

Wethouder Maasakkers gaf in een 
reactie aan, dat hij van mening is dat er 
een zorgvuldige procedure is gevolgd. 
Er was inderdaad een verkeerde foto 
naar de wijkoverleg Coevering 2000 
gestuurd, maar het begeleidende 
schrijven was duidelijk geweest. Toch 
wil hij de inspraakprocedure evalueren. 
Een volgende raad kan dan nieuwe 
spelregels opstellen om dergelijke 
problemen in toekomst te voorkomen.

Tijdelijke maatregel
De maatregelen in het kader van 
duurzaam veilig zijn tijdelijk van aard. 
Wanneer bij het groot onderhoud van 
de straten de riolering wordt vervangen 
wordt ook meteen de wegindeling 
aangepast. Tot nu toe werd gesproken 
over tijdelijke maatregelen tot 2010/
2012. Tijdens de raadsvergadering werd 
duidelijk, dat de tijdelijke maatregelen 
zeker tot 2015 blijven bestaan. Daarom 
was het voorstel van het College om de 

fi etsdoorgangen in asfalt uit te voeren. 
Dat heeft een langere levensduur dan 
klinkers. Ondanks deze argumenten 
wilde de meerderheid van de raadsleden 
een snelle oplossing in klinkers.

Uitvoering
De aanpassing van de verkeerssluizen 
wordt zo spoedig mogelijk uitgevoerd. 
Een precieze planning kon de 
wethouder nog niet geven. 
Naast de aanpassing van de bestaande 
sluizen moet ook nog het gedeelte van de 
Bosrand richting Strabrechtseheideweg 
worden aangepast. 

Paddentunnels
Vanuit het IVN is gevraagd, of het bij 
het aanleggen van de drempels in de 
Bosrand meteen een paddentunnel 
kan worden aangelegd. Nu moeten 
de padden nog met de hand worden 
overgezet. In de Strabrechtseheideweg 
zijn dergelijke tunnels in 2004 al 
aangelegd. Wethouder Maasakkers 
gaf later aan, dat de paddentunnels 
meegenomen gaan worden bij de 
inrichting van het laatste gedeelte van 
de Bosrand. Met het IVN wordt overlegd 
hoe de maatregelen het beste kunnen 
worden uitgevoerd. =
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Verkeerssluizen Coevering worden aangepast
Tijdens de raadsvergadering van donderdag 24 februari werd unaniem besloten om de verkeerssluizen in de Coevering 
en Oranjeveld aan te passen. De partijen willen een snelle oplossing in klinkers uitgevoerd. Ook werden tijdens de 
raadsvergadering een aantal kanttekeningen ten opzichte van de door de gemeente gevoerde procedure gemaakt. 
Wethouder Maasakkers gaf aan van mening te zijn, dat er een zorgvuldige procedure was gevolgd. Wel wilde hij de 
inspraakprocedure evalueren. De volgende raad kan dan nieuwe spelregels opstellen

Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

MAAK (OPNIEUW) KENNIS MET 
ONZE STOMERIJSERVICE! TEGEN 
INLEVERING VAN DEZE ADVERTENTIE 
(OF KOPIE HIERVAN) 15% KORTING OP 
UW STOOMGOED. M.U.V. SUEDE EN 
LEDERBEHANDELING. NATUURLIJK 
BIJ UW GEMAKSWINKEL PRIMERA 
COEVERING.
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Reeds vele jaren klagen buurtbewoners 
uit de Coevering over de geluidsoverlast 
van de A67. De groeiende 
verkeersstroom, in het bijzonder van 
zwaar vrachtverkeer, beïnvloedt het 
woonplezier van veel mensen in onze 
wijk. Sinds enkele maanden ligt er op 
alle rijstroken van deze weg ZOAB. 
Hoewel de geluidsoverlast enigszins 
is afgenomen, blijven de klachten 
aanhouden.

In verschillende delen van de Coevering 
zijn daarom mensen rondgegaan om 
handtekeningen op te halen. Zo’n 850 
handtekeningen zijn er verzameld. 
Middels deze handtekeningen pleiten 
zij voor stevigere maatregelen dan 
alleen het aanleggen van ZOAB. Uit 
onderzoek blijkt dat de aanleg van 
geluidswallen en –schermen de overlast 
immers drastisch beperkt.

De handtekeningen zijn overhandigd 
aan wethouder Sommer. Deze nam 
ze in ontvangst en vertelde, dat hij 
als wethouder in zijn ambtsperiode 
er op had toegezien dat, ZOAB werd 
aangelegd. De vertegenwoordigers van 
de bewonersverenigingen herinnerde 
hem eraan, dat zij wel heel erg hun 
best hebben moeten doen om de 
gemeentebestuurders tot actie te laten 
overgaan. Zij gaven ook aan, dat zij 
hopen dat de politiek deze mensen 
serieus gaat nemen. De wijkbewoners 
willen, dat het gemeentebestuur 
mogelijkheden gaat zien om het 
probleem gedegen op te lossen. Tot nu 
toe vinden zij dat de raad zich teveel 
heeft laten leiden door formele regels. 
Waar een wil is, is een weg, volgens 
hen. 

De kostenberaming, die in de raads- 
en commissievergadering naar voren 
is gekomen, was wel erg hoog. Dat 
schrok menig raads- en commissielid 
af. Men zou volgens de actievoerders 
bijvoorbeeld eens kunnen kijken, hoe 
die verlaagd kan worden. Ook vinden 
zij een gefaseerde invoering vanwege 
de hoge kosten een prima idee. 
Het maatschappelijk belang en het 
woongenot in de Coevering zijn deze 
investering zeker waard. 

De wethouder kon geen toezeggingen 
doen. Hij verwees de actievoerders 
naar de fractievoorzitters van de 
verschillende partijen. Sommer zou de 
handtekeningen overhandigen aan zijn 
opvolger en ze officieel inschrijven.

Op de avond van het grote politieke 
debat over de Coevering zijn ook 
kopieën hiervan aan de verschillende 
fractievoorzitters overhandigd. Geldrops 
Belang en DGG zijn voorstanders 
van stevige maatregelen tegen de 
geluidsoverlast. Het standpunt van 
de andere politieke partijen kwam die 
avond echter niet duidelijk naar voren. 
Daarom hebben de initiatiefnemers van 
de handtekeningenactie hen daarover 
telefonisch benaderd. 

De fractievoorzitter van PvdA/GL, 
de heer Vissers, blijft problemen 
in wettelijke verplichtingen en 
verordeningen zien. Hij ziet niets in 
een vernieuwd onderzoek. Hij heeft 
liever, dat de geluidsoverlast wordt 
gemeten en niet via een model wordt 
berekend. Vrachtwagens rijden volgens 
die modellen 80 km per uur en dat is 
niet reëel. Als de PvdA/GL mee mag 
doen aan de coalitieonderhandelingen 
is Vissers bereid het punt van de 
geluidsoverlast in te brengen. Daarnaast 
wil hij afwegen wat beter en/of 
goedkoper is: een scherm of een wal. 
Bovendien wil hij gezien de kosten de 
voorzieningen gefaseerd aanbrengen. 

Dhr.Van den Tillaar van het CDA 
geeft aan, dat hij het probleem 
serieus neemt en complimenteert 
de vertegenwoordigers van de 
bewonersverenigingen met hun manier 
van aanpak. De reductie door het 
aanbrengen van ZOAB vindt hij echter 
voldoende. Verdere maatregelen zijn 
volgens de wethouder dus niet nodig. 
Het aanbrengen van een wal of scherm 
vindt hij te duur in vergelijking met wat 
het oplevert. Als uit nieuwe gegevens 
zou blijken, dat het ook veel goedkoper 
kan, staat hij wel open voor eventuele 
verdere maatregelen.

De fractievoorzitter van DPM, de heer 
van der Laar, wil het onderwerp afsluiten. 
Hij vindt de aanleg van geluidwerende 
voorzieningen te duur. Volgens van 
de Laar werken de wettelijke regels 
ook niet in het voordeel. Wanneer 
hij bij de coalitiebesprekingen wordt 
uitgenodigd, wil hij dit punt er wel bij 
betrekken.

Dhr. Van Wanrooij van de VVD geeft aan, 
dat de partij door de voorbereidingen 
van de verkiezingen nog geen tijd heeft 
gehad om daar over te vergaderen en 
kan het standpunt van de VVD dus nog 
niet naar voren brengen. 

Even dacht ik, dat geconcludeerd kon 
worden, dat de handtekeningenactie 
weinig had opgeleverd. DGG en 
Geldrops Belang waren al voorstander 
van verdere maatregelen. De andere 
partijen wekten de indruk zich na het 
zien van die 850 handtekeningen niet 
anders te gaan opstellen. Zij namen 
het waarschijnlijk als kennisgeving 
aan en zullen heel misschien, als de 
bewoners kunnen aantonen dat het 
goedkoper kan, bereid zijn zich verder 
voor hen in te spannen. De kloof tussen 
politiek en burger zou voor de inwoners 
betreffende dit onderwerp in ieder 
geval niet worden gedicht. Totdat dhr. 
Teunisse van Verenigd Geldrop-Mierlo 
terugbelde.

Hij bedankte ons voor onze inzet. Volgens 
Teunisse is in het verleden toegezegd, 
dat er nieuwe geluidsmetingen zouden 
worden verricht. Dat is volgens hem 
nog niet gebeurd. Het is van belang 
dat dit geschiedt. Het is voor het welzijn 
en het genot in levenswijze van veel 
mensen belangrijk, dat er maatregelen 
genomen gaan worden. Ook al gaat 
dit geld kosten. De mensen hebben 
er veel plezier van. Dat is veel waard. 
Er is volgens hem momenteel ook veel 
zwarte grond aanwezig die eventueel 
gebruikt kan worden voor een wal.

Zo’n warme reactie gaf ons weer hoop. 
Drie van de zes partijen leven met ons 
mee en zijn bereid om ons op dit punt 
duidelijk te vertegenwoordigen. ‘Samen 
staan we sterk’ is het motto. Wij hopen 
dan ook dat het geen jaren gaat duren, 
voordat we die rustige leefomgeving 
krijgen, waar velen zo naar verlangen. 
Wel staat vast, dat daar nog veel over 
gesproken gaat worden. Wij houden u 
op de hoogte. =

Ingrid Sanders

Handtekeningen tegen geluidsoverlast
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Graffiti niet te 
verwijderen
Bijna net zo snel als de graffiti op de 
muren gespoten wordt, verwijdert 
André van Gerwen van “Van Gerwen 
Reiniging” dit weer. Eerst wordt de 
graffiti met zeep ingesmeerd, en dan 
wordt er 25 minuten “gewacht”. 
Wachten is niet helemaal het juiste 
woord, want André is intussen wel 
bezig met andere schoonmaaktaken. 
Daarna kan de spuit erop. Doorgaans 
is de graffiti dan helemaal verdwenen. 
Maar vandaag niet. De daders 
hebben er iets op gespoten wat er 
niet zomaar vanaf te halen is. De hele 
muur moet worden overgeschilderd.

Ook op de muren en deuren van 
het winkelcentrum en de sporthal 
is graffiti terug te vinden. Geen 
leuke kunstwerken maar een soort 
handtekeningen. We hebben een 
rondje gemaakt met de fotocamera in 
de hand. Zonder problemen konden 
we 26 foto’s maken. Die kunt u bekijken 
op www.wijkbladcoevering.nl. Kijk bij 
fotoalbum Coevering. =

Jaarvergadering 
Coevering 50
Alle leden van de vereniging 
van huiseigenaren Coevering 
50 worden uitgenodigd voor de 
jaarvergadering op maandag 
24 april. De avond begint om 
20.00 uur in de Funzaal van de 
Dreef. Alle leden krijgen nog 
een nieuwsbrief met daarin de 
agenda.

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG
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Colofon

Inleveren kopij Wijkblad Coevering 
uiterlijk maandag 3 april

Het Wijkblad Coevering is een uitgave 
van Stichting Wijkcentrum Coevering 
en verschijnt 10 maal per jaar in een 
oplage van 3000 stuks huis aan huis 
in de Geldropse wijk Coevering.
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten  in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

Katten…….. IK HAAT ZE! Of het nog niet 
erg genoeg is dat ik gescheiden moet 
slapen van mijn vijanden, verstoren ze 
je nachtrust ook nog eens. ’s Avonds als 
ik naar boven moet zit dat spul achter 
de tralies van het hekje te wachten 
tot ik voorbij ben. Ik mag er nooit 
even polshoogte nemen. Ik moet altijd 
rechtstreeks naar mijn slaapvertrek. En 
voordat de deur achter mij dicht is hoor 

ik ze al naar beneden rennen. Maar 
goed, hier wen je dus nooit aan zo’n 
kattenboutje dat aan je neus voorbij 
gaat. Ik weet inmiddels hoe de regels 
zijn. Alleen hebben zij geen respect voor 
mijn nachtrust en dat van de overige 
huisgenoten. Zo’n hekel als ik aan hen 
heb, hebben zij aan hun soortgenoten 
in de tuin. Onbegrijpelijk dat zij, als 
het pikkedonker is buiten, nog iets zien 
in de tuin. Maar in plaats van eerst te 
blaffen zoals ik doe, springen zij er gelijk 
boven op. Tenminste, dat denken zij. Ze 
stranden op de vensterbank en belanden 
midden tussen alles wat er op staat. Dag 
bloempot. Dag glazen orchideeënvaas. 
Dag nachtrust van bijna iedereen. 
Mijn vrouwtje is dan weer de gebeten 
hond, want die kan rechtstreeks uit haar 

eerste slaap puin gaan ruimen. Zij weet 
dat glassplinters fataal zijn voor katten 
en hondenpootjes. En ik? Ik mag dit 
allemaal aanhoren achter een dichte 
deur. Als ze die open doen kan ik ze tot 
orde kunnen roepen, en dan sneuvelt 
er nog wel meer. Serviesgoed, andere 
planten, mijn neus of oor, en misschien 
wel één van die vervelende klieren. 
Maar eens zal er een wonder geschieden. 
Hond (ik dus) en kat (zij dus) zullen ooit, 
als we heel lang mogen leven, samen in 
één mand slapen. De katten oefenen dit 
al. Op één fruitschaal passen drie katten 
lijven. Op, onder, en door elkaar. Voor 
dat ik er bij kan liggen zijn we gelukkig 

jaaaaaaaaren verder. =

Zar Blok

Horen, zien, niet luisteren (33)

Er is het nodige grondwerk verricht. 
De funderingen voor de muren zijn 
gestort, en tot maaihoogte zijn de 
muren al gemetseld. De ruimten 
tussen de muurtjes zijn opgevuld met 
zand en daarna weer afgedekt met 
isolatiemateriaal. Tot zover ging alles 
volgens plan maar helaas gooide het 
weer roet in het eten. Op vrijdag 3 maart 
zou het beton voor de vloeren gestort 
worden, mits het niet zou vriezen. En 
dat deed het dus wel.
Op het moment dat ik dit schrijf, zondag 
5 maart, is het niet te verwachten 
dat de vorst binnen een week zal 
verdwijnen. Dus dat wordt afwachten, 
duimendraaien, en overpeinzen hoe het 
de afgelopen carnaval is geweest.

Eigenlijk heeft het er weinig mee 
te maken, maar nu het woord 
carnaval toch gevallen is vind ik het 
vermeldenswaardig om te vertellen hoe 
prettig het contact met de gemeente is 
verlopen. Wij hadden er namelijk niet bij 
stilgestaan dat voor een “frontbekleding” 
van de gevel wel eens een vergunning 
nodig zou moeten zijn. 

Twee weken voor de carnaval had 
ik daarover een gesprek met de 
verantwoordelijke ambtenaar. De 
aanvraag werd nog diezelfde dag 
opgestuurd, en op maandagmiddag 
kreeg ik al een telefoontje dat alles 
in orde was bevonden. Normaal 
gesproken duurt het afhandelen van 
een vergunning drie weken. Wie schetst 
mijn verbazing toen ik de offi ciële 
vergunning nog diezelfde week in huis 
had.

Ik ben blij dat ik naast alle gemopper 
over de gemeente en haar ambtenaren, 
ook eens een positieve ervaring kan 
melden. Overigens hebben wij de 
laatste jaren over het algemeen niet te 
klagen over de gemeente. We hebben 
wel eens verschil van mening, maar in 
de meeste gevallen wordt dat op een 
prettige manier opgelost.
Zo twijfel ik er niet aan dat er straks 
een betere oplossing komt voor het 
parkeerterrein (ons buitenterrein) dan 
nu is voorgesteld. =

Willem de Vries

Bouwjournaal van de Nieuwe Dreef. (2)


